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Acta num. 249

A  les 22 hores del dia 17 de febrer de 1927, 

es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya, sots la presidència del Dr. Puig i Sais. 

Assisteixen els Companys Drs. Puig i Sais, Vives, 
Presta, P. Mas Oliver, J. Santiñá, X. Queraltó, 
R. Julià, Marti, Lucaya i Nart, i actúa de Se
cretan el Dr. Vives.

Oberta la sessió, s’excusa la no assistència dels 
Drs. Puigcercós, Figa i Riera.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessió ante
rior.

Assabentat el Conseil de la mort del senyor 

pare del Dr. Pere Mas Oliver d’aquest Conseil i 
Joan Mas Oliver, del Conseil de la Mutual, s’a
corda fer constar e n . l’acta el condol d’aquesta 
corpo rad ó i particularment de tots els Companys 
consellers.

Passa a tractar-se del projecte de decoració del 
saló de sessions i és pregai d’entrar a la sala, 
on es troba réunit el Conseil, el Dr. Abelló, con
vocai expressament per aquest'motiu per estar 
encarregat d’aquest assumpte junt amb el senyor 
Secretari.

S ’exhibeixen els projectes i els pressupostos 
presentáis per les dues cases que han estât con- 

sultades, i els Companys encarregats d’aquest afer 
exposen al Conseil les dificultáis que hi ha per 
decidir l’execució d’aquestes obres per no saber 
quina és la quantitat aproximada que el Conseil 
pensa destinar a aquest objecte.

Es tracta, en linees generáis i a la vista dels 
pressupostos presentáis, de la forma com ha d’in- 
talar-se aquell saló d’actes i s’acorda confirmar 
el vot de confianza atorgat ais Drs. Vives i Abelló 
perqué portin a cap el projecte amb un pressu- 
post máxim de 8 a 10.000 pessetes per mobiliari.

A  continuació el Dr. Abelló dóna compte d’ha- 

ver assistit, per delegació del Sr. President, a 
l’acte inaugural de! present curs de l’Ateneu d’a-

lumnes interns de l ’Hospital de la Santa Creu i 
que amb aquesta avinentesa havia apreciat una 
vegada més la necessitai de cultivar les relations 

amb els estudiants de Medicina, per la qual cosa 
considera que podria èsser útil la celebració d’ac
tes de propaganda, conferéncies, etc.

S ’agraeix al Dr. Abelló l’haver complert aques

ta missió pel Sindicat i, de conformitat amb el 
seu parer, es decideix que, de comú acord amb el 
company del Conseil Dr. Queráltó, a qui, en 
sessió del 23 de desembre de l’any passat, acta 
núm. 246, es conferi tot el referent a propagan

da prop dels estudiants, estudiün la manera de 
portar a la práctica els actes proposais pel Dr. 
Abelló i facin tot el necessari per a la seva orga
nització.

El Dr. Presta dóna compte d’haver assistit a 

l’acte de la sessió inaugurai del present curs de 
l’Acadèmia i Laboratori de Ciències Mèdiques de 
Catalunya, per haver-li delegai la representació 
el senyor President i fa constar que l ’esmentat 

acte es feren manifestacions moli falagueres pel 
projecte del “ Casal del Metge” .

S ’agraeix al Dr. Presta l’haver representat el 

Sindicat en aquest acte i es veu amb satisfaccio 
l’aUusió al “ Casal del Metge” , de la qual ha donat 
compte el propi Dr. Presta.

Seguidament és pregai d’entrar a la sala de 
sessions el Dr. Blai Vallribera, de Sabadell. El 
senyor President agraeix l ’assistència del Dr. 

Vallribera i li prega d’exposar la seva opinió i 
punts de vista en l’extrem que ja va tractar-se en 
la darrera sessió i que es deixà damunt la taula 
per a la present, respecte a les relacions del Con

seil amb els partits mèdics judicials i la repre
sentació del Conseil en. els mateixos.

El Dr. Vallribera fa una llarga exposició de 
la situació dels metges rurals sota els diversos as- 
pectes de la seva activitat professional, fa remar
car lo protegits que es troben actualment per la


